

**Subject: Bulletin for CARAC Stakeholders on the Summary of Comments received for the Notice of Proposed Amendment (NPA) 2023-010 - Medium Flocking Bird Test at Climb Condition.**

Dear CARAC members,

A Notice of Proposed Amendment (NPA 2023-010) was sent to CARAC stakeholders on September 6, 2023, with a consultation period that ended on October 5, 2023.

No comments were received during the consultation period.

No additional changes were brought to the proposed amendments.

We would like to take the opportunity to thank stakeholders that reviewed the Notice of Proposed Amendment.

Sincerely,  
Canadian Aviation Regulation Advisory Council

**Objet : Bulletin à l'intention des intervenants du CCRAC concernant le résumé des commentaires reçus au sujet de l'avis de proposition de modification (APM) 2023-010 - Test d'oiseaux grégaires de taille moyenne dans des conditions de montée.**

Chers membres du CCRAC,

Un Avis de proposition de modification (APM 2023-010) a été envoyé aux intervenants du CCRAC le 6 septembre 2023, lequel était assorti d'une période de consultation se terminant le 5 octobre 2023.

Aucun commentaire n'a été reçu pendant la période de consultation.

Aucune modification supplémentaire n'a été apportée aux modifications proposées.

Nous aimerions profiter de l'occasion pour remercier les intervenants qui ont examiné l'Avis de proposition de modification.

Salutations distinguées,  
Conseil consultatif sur la réglementation aérienne canadienne